



SHATHA



Who we are ?

We are a company established in Iraq in 2008, focused on importing wooden and metal office furniture from European and Asian sources. Over time, we have shifted our focus towards customized workspace solutions, tailored to the available space and the client's preferences, using 3D engineering programs to create a virtual representation before implementing it in reality.



من نحن

تأسست الشركة عام ٢٠٠٨ بالعراق عملت على استيراد الاثاث المكتبي الخشبي والمعدني من المناشئ العالمية الاوربية والاسيوية حتى اصبح لدينا انتقال بنوعية العمل من خلال الواقع الافتراضي الممثل بالبرامج الهندسية.



Our Mission



Our mission is to provide office furniture solutions by delivering high-quality products in a timely manner and at competitive prices, along with after-sales services to governmental, commercial, educational, healthcare, and social care sectors. In the near future, we aspire to expand our expertise into medical furniture and other areas of the furniture industry.

مهمتنا

تقديم حلول الاثاث المكتبي من خلال توفير المنتجات ذات الجودة العالية في الوقت المناسب بأسعار تنافسية وخدمات ما بعد البيع للقطاعات الحكومية والتجارية والتعليمية والصحية وذات الرعاية الاجتماعية







Our Vision



Our vision for office furniture is to create a productive and efficient workspace that allows for seamless collaboration and communication among team members. Our furniture is designed to adapt to the changing needs of modern work environments, with the aim of enhancing productivity, reducing stress, and improving overall well-being.

رؤيتنا

تتمثل رؤيتنا للأثاث المكتبي في إنشاء مساحة عمل منتجة وفعالة تتيح لك التعاون والتواصل بين أعضاء الفريق. يتم تصميم الأثاث من أجل التكيف مع الاحتياجات المتغيرة لبيئات العمل الحديثة ، بهدف تعزيز الإنتاجية وتقليل الإجهاد وتحسين الرفاهية العامة.







بناء الأفكار Building Ideas

هناك العديد من الأفكار التي توصلنا إليها في الشذى لنوفر لك أفضل وأعلى جودة متوفرة في المخزون

There are many ideas that we came up with in al-shatha to provide you with the best and the highest quality available in stock



ساعات عمل مرنة Flexible hours

نحن متواجدون ومفتوحون طوال الأسبوع من الساعة ٨ صباحا حتى ٦ مساء

We are available and open all over the week from 8 Am to 6 Pm



أفضل جودة في السوق Best quality in market

الخشب الذي نستخدمه في ورشتنا لصنع المكاتب والطاولات والخزائن هي الأفضل في السوق

The wood we use in our workshop to make the desks, tables, and closets are the finest in the market



+964 7807181891

www.al-shatha.com
Manager@al-shatha.com

Alashraf, Alnajaf, Iraq



